



Muyuan Zhang

Shenzhen

PRACTICE AREAS

- Intellectual property
- Dispute resolution

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Zhang specializes in intellectual litigation and property transactions. His main practice areas are copyright, trademark, and unfair competition dispute resolution. Mr. Zhang provides legal services to clients in retail, sports, gaming, entertainment, media and internet industries.

Before joining Han Kun, Mr. Zhang worked at Fangda Partners.

EDUCATION

Mr. Zhang received an LL.M. degree from Southwest University of Political Science and Law in 2020 and an LL.M. degree from Georgetown University Law Center in 2019. In 2017, Mr. Zhang received a Bachelor of Law degree from Southwest University of Political Science and Law.

QUALIFICATIONS

PRC Bar Qualification

Member of the New York State Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English, Cantonese



张牧远

深圳

业务领域

- 知识产权
- 争议解决

工作经历

张牧远律师主要从事知识产权诉讼和交易，主要执业领域是版权、商标和不正当竞争方向的争议解决业务，为零售、体育、网络游戏、文化娱乐、媒体及互联网行业客户提供法律服务。

加入汉坤律师事务所之前，张牧远律师曾在方达律师事务所工作。

教育背景

张牧远律师于 2020 年毕业于西南政法大学，获得法学硕士学位；于 2019 年毕业于美国乔治城大学法学院，获得法律硕士学位；于 2017 年毕业于西南政法大学，获得法学学士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格
美国纽约州律师执业资格

工作语言

中文、英文、粤语